

Internal Transfer Form

內部轉撥表格

To: Hao Tian International Securities Limited
Hao Tian International Futures Limited
Hao Tian Asset Management Limited (hereinafter called "Hao Tian")

致： 昊天國際證券有限公司
昊天國際期貨有限公司
昊天資產管理有限公司 (以上簡稱「昊天」)

Please ✓ as appropriate (請在適當□ 加上✓號):

Cash Internal Transfer 現金內部轉撥

I/We hereby instruct Hao Tian to transfer _____ (Amount) from my/our *Cash(Securities) / Margin(Securities) / Futures / Asset Management Account (A/C No. : _____) to my/our *Cash(Securities) / Margin(Securities) / Futures / Asset Management Account (A/C No. : _____).

本人/吾等現指示昊天，請由本人/吾等之*現金(證券) / 保證金(證券) / 期貨 / 資產管理賬戶 (賬戶號碼： _____)，轉撥 _____ (數額)至本人/吾等之*現金(證券) / 保證金(證券) / 期貨 / 資產管理賬戶 (賬戶號碼： _____)。

Remark 備註 _____

*please delete inappropriate item *請刪除不適用

Stock Internal Transfer 股票內部轉撥

I/We hereby instruct Hao Tian to transfer the following share(s) of stock(s) from my/our *Cash (Securities) / Margin (Securities) / Asset Management account (A/C No.: _____) to my/our *Cash / Margin / Asset Management Account (A/C No.: _____):

本人/吾等現指示昊天，請由本人/吾等之*現金(證券) / 保證金(證券) / 資產管理賬戶 (賬戶號碼： _____)，轉撥以下數量之股票至本人/吾等之*現金(證券) / 保證金(證券) / 資產管理賬戶(賬戶號碼： _____)：

Stock Code 股票號碼	Stock Name 股票名稱	No. of Shares 股票數量

I/We acknowledge that Hao Tian will not be held liable for making, delaying in making or omitting any transfers herein and hereby undertake to indemnify against and hold Hao Tian harmless from any claims, losses and damages in accepting and carrying out the transfer herein.

本人/吾等確認昊天無須為行使、延誤行使或並未行使以上所述之轉撥負上任何責任，本人/吾等承諾償付昊天以及使其免於任何因接受及執行上述轉撥而引起之索償、損害及損失。

Signature(s) of Client(s): _____
客戶簽署

Name(s) of Client(s): _____
客戶姓名

Date: _____
日期

For Official Use 公司專用	
Signature Verified 簽名核對:	Date 日期:
Approved by 批核:	Inputted by 輸入: